

No. 4468. CONVENTION ON THE NATIONALITY OF MARRIED WOMEN. DONE AT NEW YORK, ON 20 FEBRUARY 1957<sup>1</sup>

Nº 4468. CONVENTION SUR LA NATIONALITÉ DE LA FEMME MARIÉE FAITE À NEW-YORK, LE 20 FÉVRIER 1957<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited on :*

4 December 1968

BRAZIL

(To take effect on 4 March 1969.)

The instrument of ratification maintains the reservation concerning the application of article 10 of the Convention, which was made by the Government of Brazil at the time of signing the Convention.

---

RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

4 décembre 1968

BRÉSIL

(Pour prendre effet le 4 mars 1969.)

L'instrument de ratification maintient la réserve formulée par le Gouvernement brésilien au moment de la signature de la Convention en ce qui concerne l'application de son article 10.

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 309, p. 65; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 7, as well as Annex A in volumes 559, 560, 570, 572, 596, 618, 619 and 636.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 309, p. 65; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n<sup>os</sup> 4 à 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 559, 560, 570, 572, 596, 618, 619 et 636.